
 

 

Protokoll för styrelsemöte i 

UddevallaCK 

 

 

 

 

1. Närvarande (Stryk de som ej närvarar) 

● Angelica Flink (AF) Ordförande 

● Niklas Olsson (NO) Vice Ordförande/Ledamot 

● Jessica Niklasson (JN) Kassör 

● Jenny Helmbro (JH) Sekreterare 

● Pontus Olsson (PO) Ledamot 

● Linda Siljhage (LS) Ledamot 

● David Boman (DB) Suppleant 

● Lars Johansson (LJ) Suppleant 

2. Öppnande av mötet 

Mötet öppnades och leddes av Angelica Flink. 

3. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

4. Protokollförare och justerare 

Angelica Flink valdes till protokollförare. Linda och Pontus valdes till justerare av 

protokollet. 

 

Plats: Bävergiljan 10, 45154 Uddevalla/eller Teams 

Datum: 2024-04-15 

Tid: 18:30 – 21:00 

 



5. Föregående styrelsemötesprotokoll 

En kopia utan påskrifter har skickats/delats ut till styrelsen. Dessa behöver skrivas 

ut, justeras och läggas upp på hemsidan. 

6. Nya och aktuella ärenden: 

 

• Kolla över de dokument som ev behöver signeras på R-bok. 

Och föra kommunikation/återkoppla till Magnus Ekwall: 

Niklas.O ansvarar för detta och har inloggning. Detta är ok med Niklas.O 

 

● Byta vår gamil till en ny info och ekonomi mail knuten till vår hemsida/domän 

på one.se?  

Adresserna det gäller i dagsläget är: Info@uddevallack.se & 

ekonomi@uddevallack.se 

Styrelsen godkänner detta, och Angelica meddelar går ut med informationen till 

medlemmarna via hemsida och digitala plattformar. Vi i styrelsen hjälpas åt att  

uppdatera till den nya mailadressen på våra plattformar och andra viktiga ställen. 

● Byta till vår Facebookgrupp till en Facebooksida 

Styrelsen godkänner detta, och vill ha Facebooksidan öppen är alla/allmänheten och att det 

helst ej är någon som behöver godkänna ett inträde till sidan om detta är möjligt 

(Angelica och Lars kollar över så att inställningarna är rätt) 

Den gamla facebooksidan  

Stängs ner den sista Maj. 

 

● Starta upp en Instagramsida 

Styrelsen är överens om att vi skall starta ett instagramkonto. 

Linda siljhage är ansvarig ansvarig för denna sida och driver den ihop med styrelsen. 

 

 

● Se över/uppdatera våra Stadgar? 

Jessica skickar över stadgarna till alla i styrelsen och vi läser igenom dem 

och återkopplar med ev önskemål om förändring. 

 

● Skaffa ett ”årshjul”/planeringshjul? 

Stryelsen tycker detta låter som en bra ide, och tycker att vi skall genomföra detta. 

Det är en ambition att få detta genomfört/klart inom inom 3 månader. 

 

● Ny verksamhetsplan för 2024 

 



● Ansvarsområden i styrelsen 

Uppdatering av ansvarsområden i styrelsen: 

-Ekonomi: Jessica 

-Ungdomsgruppansvarig MTB: Angelica F 

-Landsvägsansvarig: Lars J? 

-Klädansvarig: Jessica N & Angelica F? 

-Lok-stöd och bidragsansvarig: Niklas O ? 

Laget.se/Hemsida: Angelica F 

Facebook: Angelica F & 

Instagram: Linda S & Angelica F? 

Licenser: David B? 

 

● Herrestadsloppet 2024 

-Börja planera, skicka ut inbjudan/information. 

-Vi höjer avgiften i år till 450kr i efteranmälan och 400kr i föranmälan 

-Se över ansvarsfördelningen för Herrestadsloppet, skapa en arbetsgrupp. Linda 

ansvara för detta. 

-Övergripande ansvarig: Linda Siljhage? 

-Ansvarig över funktionärer ?  

-Tävlingsledare/start: Mikael Nystrand? 

-Kansliet /mål: Jessica, Per B?  

-Fikatältet: Anders Linderoth ?  

-Funktionärer: Angelica skickar ut en kallelse via lagte.se. 

- Röja och märka banan: Jan-ove och ev kommunen, Linda kollar upp detta. 

-Niklas.O ansvarar för att registrera loppet där det behövs. 

 

• Samarbete med Friskis och Svettis/Måndagsklubben MTB: 

Styrelsen godkänner detta. Förväntas starta i början av Maj. 

 

• Licenser/idrottonlie och swecykling: 

Angelica ansvara för detta just nu. 

• Tjejgrupps-samarbete med BokenäsIF och förlägningen ett ev samarbete 

med ungdomssidan: 

Jessica kollar upp styrelsen i Bokenäs, och återkommer. 

 



• Bilder från tävlingar: 

Informera föräldrarna varje år om att det kommer tas kort på tävlingar och träningar, mm och 

att föräldrar måste höra av sig om det EJ vill att barnet är med på kort. 

Angelica Flink ansvarar för att göra detta via mailutskick, hemsida och socialamedier. 

 

 

8. Stående punkter: 

● årshjul/planeringshjul? 

Stryelsen tycker detta låter som en bra idé, och tycker att vi skall genomföra detta. 

Det är en ambition att få detta genomfört/klart inom inom 3 månader. 

● Laget.se/ hemsidan/ sociala medier: 

● Bidrag och Lokstöd/ kommunen mm: 

Kolla upp vilka bidrag vi kan söka? 

https://www.rfsisu.se/distrikt/vastra-gotaland/bidrag-och-stod/ekonomiska-

stod/projektstod-barn--och-ungdomsidrott 

 

https://www.rfsisu.se/distrikt/vastra-gotaland/bidrag-och-stod/stod-till-

idrottsforeningar/sa-kan-vi-stotta-din-forening-i-ert-utvecklingsarbete 

 

● Utbildningar: 

-Fokus på att utbilda ledarna för ungdomar 

-Angelica, Jessica och Linda kommer att genomföra en digital kurs ang 

Styrelsens roll och ansvar i en föreningsstyrelse. Kursen hålls av RF-SISU 

Västra Götaland till en kostnad av 300kr per person. 

 

-Boka Emil Lindgren för Ledare och ungdomar? 

● Tävlingar/träningar/evenemang: 

Gå igenom hur uppstarten av MTB-Onsdagsträningen, samt föräldramötet gick. 

.-Nicklas Jakobsson blir kontaktperson mot BDCF angående Poängjakten. 

- Poängjakten- startavgifter tillvägagångsätt 

-Behov av arrangörer för HFL 2024 och KM 2024 diskuterades. Vem ansvarar 

för dessa? 

https://www.rfsisu.se/distrikt/vastra-gotaland/bidrag-och-stod/ekonomiska-stod/projektstod-barn--och-ungdomsidrott
https://www.rfsisu.se/distrikt/vastra-gotaland/bidrag-och-stod/ekonomiska-stod/projektstod-barn--och-ungdomsidrott


● Leder/Stigbyggarna: 

Magnus Ekwall vill att vi kollar över bidragen och om det är några avtal so, 

skall signeras 

● Ekonomi: 

Medlemsavgifterna 

 

• Kolla över dokument som ev behöver signeras på R-bok:  

(& Ev återkoppla till Ekwall) 

 

Niklas.O ansvarar för detta & har inloggning.. www.uddevalla.rbok.s  

● Medlemmar: 

Inga nya uppdateringar. 

● Sponsorer 

Få kolla på vilka avtal vi har, samla in och få en överblick över dessa. 

• MTB-sidan Vuxen & Ungdomssidan: 

 

• Landsvägssidan: 

● Övrigt: 

Inga nya uppdateringar. 

9. Ärenden som är olösta/kvarvarande från föregående möte: 

• Beställning av kläder, när planeras nästa? 

 

 

● Valberedning 

Behov av att hitta tre nya kandidater till valberedningen, med olika bakgrunder. 

10. Nästa möte: 

http://www.uddevalla.rbok.s/


Nästa styrelsemöte planeras till den 13 maj kl 18.30- 21:00  

Plats: Bävergiljan 10, 45154 Uddevalla/eller Teams. 

Kallelse och styrelsedokument inför mötet skickas ut via messengergruppen. 

11. Mötets avslutande: 

Mötet avslutades. 

Mötessekreterare: Angelica Flink 

Justeras av: Linda Siljhage & Pontus Olsson ? 

 


